

## RöFo

- 984 Ermöglicht die dynamische kontrastverstärkte MRT die Detektion frakturgefährdeter Wirbelkörper beim Multiplen Myelom?  
*A. Scherer, H. J. Wittsack, V. Engelbrecht, C. Strupp, L. W. Poll, R. Willers, P. Schneider, N. Gattermann, R. Haas, U. Mödler*

- 991 2D-SPLASH-Spektroskopie zur Bestimmung des Fett/Wasser-Verhältnisses in der Rotatorenmanschette  
*H. Köstler, W. Kenn, C. Hümmer, D. Böhm, D. Hahn*

- 996 Sagittale Rotations- und Translationsbewegung lumbaler Segmente mit höhengeminderten Bandscheiben  
*A. Hake, W. Frobin, P. Brinckmann, M. Biggemann*

### Kopf / Hals

- 1003 Virtuelle Laryngoskopie und multiplanare Reformationen mit Mehrzeilen-Spiral-CT zur Detektion und Graduierung von Stenosen der oberen Luftwege  
*H. Hoppe, H. C. Thoeny, H.-P. Dinkel, P. Zbären, P. Vock*

### Lunge

- 1009 Interdisziplinäre interventionelle Therapie tracheobronchialer Stenosen mit modernen Metallmaschenstents  
*J. Rieger, U. Linsenmaier, H. Hautmann, A. Fedorowski, R. M. Huber, K. J. Pfeifer*

### Mamma

- 1015 Galaktoskopie – eine neue interventionelle Methode in der Mammadiagnostik?  
*R. Schulz-Wendtland, U. Aichinger, S. Krämer, H. Schaaf, M. Tartsch, W. Bautz*

### Gastrointestinaltrakt

- 1018 Erste Erfahrungen mit dem nicht-ummantelten CHOO Enteral Stent in Magen, Duodenum und Jejunum  
*R. Dorffner, C. Neumann, I. Gergely, J. Stimakovits, R. Renner*

- 984 Does dynamic contrast-enhanced MRI enable recognition of development of vertebral fractures in multiple myeloma?  
*A. Scherer, H. J. Wittsack, V. Engelbrecht, C. Strupp, L. W. Poll, R. Willers, P. Schneider, N. Gattermann, R. Haas, U. Mödler*

- 991 2D-SPLASH spectroscopy to determine the fat/water ratio in the muscle of the rotator cuff  
*H. Köstler, W. Kenn, C. Hümmer, D. Böhm, D. Hahn*

- 996 Sagittal plane rotational and translational motion of lumbar segments with decreased intervertebral disc height  
*A. Hake, W. Frobin, P. Brinckmann, M. Biggemann*

### Head / neck

- 1003 Virtual laryngoscopy and multiplanar reformats with multirow detector CT for detection and grading of upper airway stenosis  
*H. Hoppe, H. C. Thoeny, H.-P. Dinkel, P. Zbären, P. Vock*

### Lung

- 1009 Interdisciplinary interventional therapy for tracheobronchial stenosis with modern metal net stents  
*J. Rieger, U. Linsenmaier, H. Hautmann, A. Fedorowski, R. M. Huber, K. J. Pfeifer*

### Mamma

- 1015 Galactoscopy – is it a new interventional method for breast diagnosis?  
*R. Schulz-Wendtland, U. Aichinger, S. Krämer, H. Schaaf, M. Tartsch, W. Bautz*

### Gastrointestinal tract

- 1018 First experience with a non-covered CHOO enteral stent in the stomach, duodenum, and jejunum  
*R. Dorffner, C. Neumann, I. Gergely, J. Stimakovits, R. Renner*